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2. søndag i treeinigstida 
 

Tema: Sterk kjærleik 

 

Det er ikkje gudsteneste i dag.  

Kapellet er ope for ei stille stund. 

 

Kapellet, preste– og samtaletjenesten 

Sykehuskapellet ligger i 1. etg. rett ved inngangen til  
B-blokken. Personalet kan forklare og vise deg vei!   

Det vil bli annonsert i denne Søndagshilsen når det er  
gudstjeneste i kapellet. Gudstjenestene er med nattverd.  
Dersom du ønsker nattverd på rommet, kan du si fra til  
personalet som formidler beskjed til presten. 
 

SAMTALER OG SJELESORG 
Sykehusprestens viktigste oppgave er å være tilgjengelig 
for deg og dine pårørende for dialog og samtalestøtte i 
din aktuelle livssituasjon. Stort eller lite spiller ingen rolle, 
å være innlagt på sykehus kan av forskjellige årsaker utløse 
behov for samtale og refleksjon.  

Presten har taushetsplikt. Vi formidler også kontakt med 
prest / samtalepartner fra andre tros– og livssynssamfunn. 

På Haraldsplass er vi tre prester som er tilgjengelig alle dager 
fra 0800 - 1800. Om ønskelig kan pleiepersonalet formidle 
kontakt, eller du kan ringe prestens vakttelefon som er angitt 
nedenfor.  
 

SØNDAGSHILSEN PÅ NETT 
Søndagshilsen ligger også ute på sykehusets internettsider 
under «Prestetjenesten». 

Tlf:   922 07 527 

www.haraldsplass.no         

Søk: Prestetjenesten 

Pixabay.com 



  

2. søndag i treeiningstida 
Preiketekst: Matteus 3, 11-12 

Johannes seier: 11 Eg døyper dykk med vatn til om-

vending. Men han som kjem etter meg, er sterkare 

enn eg. Eg er ikkje eingong verdig til å ta av han 

sandalane. Han skal døypa dykk med Den heilage 

ande og eld. 12 Han har kasteskovla i handa og skal 

reinsa kornet på treskjeplassen. Kveiten sin skal han 

samla i låven, men agnene skal han brenna med eld 

som aldri sloknar.» Men de elleve disiplene dro til 

Galilea, til fjellet der Jesus hadde sagt han ville møte 

dem. 

Den sterkaste kjærleiken 
I kjent eventyrstil - proklamerer Johannes at det skal kome 

ein etter han som er mykje sterkare enn han… Har du        

eigentleg tenkt over at eventyret om Bukkane Bruse er ei 

ganske bibelsk fortelling? Vi er vel som den minste bukken 

bruse, kanskje… engstelege og redde for alt som er vondt i 

oss og rundt oss? Og Johannes den mellomste, meir      

myndig, meir sikker på den rette vegen, men likevel… Så 

kjem Jesus som den store bukken Bruse og tar eit oppgjer 

med det vonde ein gong for alle, og opnar vegen til Gud, for 

alle, for all tid.  

Johannesdåpen var for folk som ville vende om å bli eit betre 

menneske. Men det er ikkje så lett, verken den gongen eller 

no. Det er så mykje som uroar, som drar meg bort i frå Gud, 

som får meg til å såre andre menneske og gjere ting eg ikkje 

burde gjort. 

Med Jesus fekk dåpen ein ny dimensjon. Jesusdåpen       

formidlar Den heilage ande og Guds uendelege                   

tilgjeving. Gjennom dåpen skil Jesus klinten frå kveiten med 

kasteskovlen. Klinten, det vonde i oss, går på bålet. Kveiten, 

det gode, blir igjen. Det skjer eit under i dåpen.  

Og ved tidens grense lever fortsatt 

dine løftes-ord ved døpefonten. 

Dåpens lys forblir når livet slukner. 

(NoS 586) 

God søndag!  

Kristin Lødøen Hope, sjukehusprest 
Maddam.no 


